



22 novembre 2019  
November 22nd, 2019

**AVIS D'INTERRUPTION D'EAU SUR LA RUE AQUATRIA, YVON ET ST-JOSEPH (entre la rue Dollard et Yvon)**

Soyez avisé que des travaux à la conduite principale d'eau potable causeront une interruption d'eau ce mardi 26 novembre 2019 à partir de 7 h pour une grande partie de la journée. Il n'y aura donc aucun accès à l'eau pour les résidents et commerces de la rue Aquatria, Yvon et St-Joseph entre la rue Dollard et Yvon. Désolé pour l'inconvénient.

**NOTICE OF WATER INTERRUPTION ON THE FOLLOWING STREETS: AQUATRIA, YVON AND ST-JOSEPH (between Dollard street and Yvon)**

Please be advised that repairs on the water main will cause a water interruption this Tuesday, November 26, 2019, for much of the day starting at 7 a.m. Therefore, there will be no water access for the residents and businesses on the following streets: Aquatria, Yvon and St-Joseph (between Dollard street and Yvon). Sorry for the inconvenience.